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Verslag jaarvergadering 2001  

Aanwezig:  45 leden 
	

Afgemeld:  24 leden 

De algemene ledenvergadering werd gehouden op dinsdag 24 april in café 't Witte Paard om 19.30 uur. 

1. De voorzitter opende de vergadering met een welkomstwoord, waarna hij de in het verenigingsjaar 2000 
overleden leden A.Knols, W.Erens en P.Heijnen memoreerde middels één minuut stilte. 

2. M.b.t. de notulen van de jaarvergadering 2000 waren geen op- en/of aanmerkingen; als zodanig vastgesteld. 

3. M.b.t. het jaarverslag (verenigingskroniek) 2000 werd evenals in 1999 door dhr.G.Sleijpen geinformeerd naar 
de stand van zaken m.b.t. het oude gemeentewapen van Houthem, welk zich in particuliere handen bevind. 
De voorzitter kon daarop antwoorden dat het wapen zich momenteel in handen bevind van de stichting de 
Holle Eik. Dat de gemeente eigenlijk rechtmatige eigenaar is, is voor de heemkundevereniging op zich niet zo 
relevant daar het voor haar van primair belang is dat het gemeentewapen niet verloren gaat. 
Het jaarverslag werd als zodanig vastgesteld. 

4. De kascontrolecommissie deelde bij monde van dhr.Chr.v.Vught mede dat ondanks een redelijke tijdsdruk de 
financiële gegevens toch nog goed gecontroleerd konden worden. Vermeldenswaardig vond hij de schenking 
van dhr.J.Schaepkens m.b.t. de restauratie van de Calvariekapel. Bovendien deed hij de suggestie om te kijken 
naar een mogelijkheid tot besparing op de kosten voor enveloppen en postzegels. De voorzitter kon hem echter 
gerust stellen doordat de uitgaven voor de enveloppen een voorraad beslaat ter dekking van de behoeften voor 
de eerste drie tot vier jaren en wat de portikosten betreft wordt er al maximaal huis aan huis bezorgd, maar zeker 
een tachtigtal van onze leden woont te ver af, waardoor verzending per post onvermijdelijk wordt. 
De nieuwe kascontrolecommissie zal bestaan uit dhr.Chr.v.Vught en dhr.J.Moobers. 
De vergadering déchargeerde de penningmeester vervolgens voor de zeer correcte administratie en uitvoering 
van het financiële beleid. 
Het voorstel tot contributieverhoging van f 20,- naar €10,- werd door het merendeel der aanwezigen accoord 
bevonden. 

De bestuursvacatures, welke middels het rooster van aftreden ontstonden, zullen door de herverkiezing van het 
bestuurslid J.Odekerken voor een periode van drie jaar en voor bestuurslid G.de Heus voor een periode van één 
jaar vervuld worden. Door dit laatste feit en doordat dhr.Durville zich niet meer herkiesbaar stelde konden in de 
persoon van dhr.J.Steijns uit Broekhem en R.Suijkerbuijk uit Bemelen twee nieuwe bestuursleden aan de 
bestuurstafel worden toegevoegd. E.e.a. werd bekrachtigd middels een instemmend applaus van de ter 
vergadering aanwezigen. 

6. Aan de aktiviteiten-agenda 2001, zoals deze op de uitnodiging vermeld stond, werd door de aanwezigen geen 


